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Zápis z náhradní členské schůze RC Havířov konané dne 2. března 2019 

 
Jednání členské schůze (dále jen ČS) uvedl z pověření výkonného výboru RC Havířov (dále 

jen RCH) předseda klubu Ing. Radomír Kloda. Přivítal účastníky ČS a informoval plénum, že 

členská schůze vzhledem k přítomnosti 20 členů ze 60 pozvaných zjevně není 

usnášeníschopná. 

 
Sekretář klubu Karel Gaman citoval příslušný článek stanov klubu, který ukládá uspořádat 

do 6 týdnů náhradní členskou schůzi, což je ale vzhledem ke sportovnímu kalendáři klubu a 

také s přihlédnutím k postoji členů, kteří se na jednání ve volném dnu nedostavili většinou 

bez jakékoliv omluvy, zcela nemožné. Upozornil však také na to, že podle stanov je ČS 

nejvyšším rozhodovacím orgánem klubu, a co rozhodne, to platí. Navrhl proto ČS, aby po 

30 minutové čekací době byla neusnášeníschopná ČS prohlášena za náhradní členskou 

schůzi a její jednání proběhlo na místě. Návrh byl po krátké diskusi, ve které diskutující 

návrh podpořili, přijat hlasy všech přítomných 

Hlasování 20 hlasů pro, 0 proti, 0 abstencí 

 
Po 30 minutové čekací době, kdy se dostavil ještě jeden oprávněný člen, předseda klubu 

Ing. Radomír Kloda jednání obnovil jako náhradní členskou schůzi (dále jen NČS) a 

předložil návrh, aby jednání nadále vedl sekretář Karel Gaman, kterého do funkce řídícího 

jednání doporučuje výkonný výbor RCH, a nechal o návrhu hlasovat 

Hlasování 21 hlasů pro, 0 proti, 0 abstencí 

 
Karel Gaman požádal mandátovou komisi o sdělení o aktuálním počtu přítomných členů, 

aby bylo zřejmé, kolik hlasů je třeba pro přijetí návrhů. Předseda mandátové komise Jan 

Kozubík konstatoval, že je přítomno 21 členů.  

 
Řídící schůze pak vyzval přítomné, aby se vyjádřili k předloženému jednacímu a volebnímu 

řádu Vzhledem k absenci připomínek a návrhů nechal o materiálech hlasovat.  

Hlasování 21 pro, 0 proti, 0 abstence 

 
Dále řídící ČS předložil zúčastněným program ČS a vyzval je k podání připomínek a 

případných návrhů na doplnění nebo změny programu.  
 

Program: 

 
  1. Zahájení, schválení jednacího a voleb.řádu, schválení programu ČS    R.Kloda 

  2. Volba pracovního předsednictva, řídícího ČS, volba komisí mandátové,  

 a návrhové komise (bez volební komise – nahradí ji řídící schůze)     řídící ČS 

  3. Zprávy: a) o plnění plánu činnosti a usnesení ČS 2018        R.Kloda 

     b) sportovního ředitele o sportovní výkonnosti a výsledcích 2018  Kovács 

     c) o hospodaření za rok 2018              Indrák 

     d) revizora účtů o kontrole hospodaření RC za rok 2018      A.Kloda 

  4. Zpráva mandátové komise                   J.Kozubík 

  5. Volby: delegátů na ČS ČSRU a delegáta na ČS OS ČUS Karviná      řídící VH 

  6 Přestávka – vyhodnocení nejlepších ragbistů klubu za rok 2018,  

  případně předání jiných ocenění                R.Kloda 

  Občerstvení 
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  7. Návrhy:  

a) Rámcový plán činnosti včetně plánu klubových akcí a mezinárodních  

 styků na rok 2019 – komentář                 R.Kloda 

 d) Rozpočet na rok 2019 – komentář              Indrák 

e) Novely řádů: ea) organizačního řádu – komentář         Gaman 

       eb) jednacího řádu výkonného výboru        Gaman 

  8. Diskuse:  a) informativní část                 řídící ČS 

b) ke zprávám a návrhům a všeobecná          řídící ČS 

  9. Návrh na usnesení – předložení návrhu      předseda návrhové komise 

 Návrh na usnesení – diskuse k návrhu              řídící VH 

 Návrh na usnesení – hlasování                řídící VH 

10. Závěr                          R.Kloda 

 

K předloženému program NČS byla vznesena připomínka předsedy RC Radomíra Klody, aby 

se jednalo bez přestávky a občerstvení pak bylo podáno na závěr jednání 

Hlasování 21 pro, 0 proti, 0 abstencí 
 

Řídící NČS pak seznámil přítomné s návrhem VV RC na složení pracovního předsednictva a 

pracovních komisí NČS a vyzval přítomné, aby hlasovali o návrzích en bloc 
 

Pracovní předsednictvo: Ing. Radomír Kloda, Pavel Indrák, Patrik Kovács, Karel 

Gaman, 

Hlasování 21 pro, 0 proti, 0 abstencí 

 
Řídící VH: Karel Gaman 

Hlasování 20 pro, 0 proti, 1 abstence (K.Gaman) 

 
Mandátová komise: Jan Kozubík, Ing. Vlastimil Reich a Milan Havel 

Hlasování 20 pro, 0 proti, 1 abstence 

 
Volební komise: řídící NČS navrhl, aby se volební komise nevolila a volba 

delegátů na VH ČSRU a VH OS ČUS Karviná byla svěřena 

řídícímu ČS 

Hlasování 21 pro, 0 proti, 0 abstence 

 
Návrhová komise: Ing. Aleš Kloda, Ing. Lukáš Macháček, Ing. Ondřej Kloda 

Hlasování 20 pro, 3 proti, 0 abstencí 

 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Aleš Kloda, Ing. Lukáš Macháček 

Hlasování 21 pro, 0 proti, 1 abstence 

 
Nato byla vyhlášena krátká přestávka v jednání a řídící schůze informoval o vítězích ankety 

o Ragbistu roku v kategorii mužů a juniorů.  

kategorie mužů:  Roman Barabáš  

kategorie juniorů: Roman Barabáš 

Výkonný výbor klubu však doporučil, aby byl v kategorii juniorů vyhlášen ragbistou roku 

druhý v pořadí, což byl Lukáš Trtek. Předseda klubu Radomír Kloda pak předal Lukáši 

Trtkovi ocenění s tím, že plaketa pro vítěze kategorie mužů bude Romanu Barabášovi 

předána slavnostně na plese klubu 16.března. 
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Zprávy o činnosti a hospodaření 
 

Po zvolení pracovního předsednictva, řídícího a pracovních komisí byly předloženy zprávy o 

činnosti. 

 

Zprávu o plnění plánu činnosti spolku za rok 2018 a zprávu o plnění usnesení 22. Členské 

schůze z roku 2018 přednesl prezident klubu Ing. Radomír Kloda. 

 

Zprávu sportovního úseku o rozvoji, sportovní činnosti a výkonnosti družstev za rok 2018 

přednesl sportovní ředitel klubu Patrik Kovács. 

 

Zprávu o hospodaření za rok 2018 přednesl ekonom klubu Pavel Indrák.  

 

Zprávu o kontrole hospodaření za rok 2018, vedení účetnictví, vedení pokladny RC a 

provedení inventarizace majetku přednesl revizor Ing. Aleš Kloda, který ve své zprávě také 

konstatoval, že shledal jedinou závadu, a to nerespektování v nerespektování povinností 

podle článku VI. odstavců 5.1 a 5.3, zejména v placení členskou schůzí a Českou 

ragbyovou unií stanovených příspěvků a poplatků, neomluvené neúčasti na výroční členské 

schůzi spolku a nedostatečné sportovní přípravě. 

 
Zpráva mandátové komise 
 

Předseda mandátové komise Jan Kozubík pak přednesl zprávu o účasti a usnášení 

schopnosti NČS: 

V průběhu čekací doby se dostavil jeden člen, čímž se zvýšil počet přítomných na z 20 na 

21 členů z 60 pozvaných, což je 35 procent. Bez omluvy se nedostavilo 26 členů a řádně se 

omluvilo 13 členů. K přijetí rozhodnutí prostou většinou je třeba 12 hlasů, pro přijetí 

rozhodnutí třípětinovou většinou je potřeba 13 hlasů. Předseda mandátové komise 

doporučil přijetí prohlášení o usnášeníschopnosti členské schůze.  

 

Předsedající pak vyzval přítomné, aby ke zprávě vznesli připomínky, pokud nějaké mají, a 

nechal hlasovat o přijetí zprávy a usnášeníschopnosti.  

Zpráva mandátové komise byla přijata 21 hlasy a jednání prohlášeno 

usnášeníschopným. 

 
Volba delegátů na VH ČSRU a OS ČUS Karviná 
 

Volba delegátů na valnou hromadu ČSRU 2018: 
Volba proběhla en bloc 

Delegáti: Ing. Radomír Kloda, Patrik Kovács, Pavel Indrák 

Hlasování 19 pro, 2 proti, 0 abstence 

 

Volba náhradníka – rozhodnuto, že nebude volen 

Hlasování 21 pro, 0 proti, 0 abstence 

 

Volba delegáta na valnou hromadu OS ČUS Karviná: 
Volba proběhla en bloc 

Delegát:  Pavel Indrák 

Náhradník:  Jan Kozubík 

Hlasování 19 pro, 0 proti, 2 abstence 

 
Návrhy 
Návrh plánu činnosti na rok 2019 byl zveřejněn na webových stránkách klubu předložen 

v písemné formě předem a předsednictvu nebyly doručeny žádné připomínky nebo další 

návrhy, nebyly materiály čteny ani komentovány. 
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Návrh rozpočtu na rok 2019 pak předložen nebyl z důvodu, že není známa výše dotace ani 

od magistrátu města Havířova, ani od ministerstva školství, tělovýchovy a mládeže. Klub 

zatím činnost financuje z ušetřených peněz roku 2018 a výnosů z darů a reklamní činnosti. 

Rozpočet bude sestaven, jakmile klub obdrží rozhodnutí o přidělení dotací, okomentoval 

situaci ekonom klubu Pavel Indrák. 
 

Se změnami a úpravami Organizačního řádu a Jednacího řádu výkonného výboru pak 

přítomné seznámil předkladatel pracovník pro klubovou legislativu Karel Gaman, který 

vysvětli důvody změn a úprav. 

 
Diskuse 
Diskuse byla rozdělena na dvě části: 

1) část informativní 

2) diskusi ke zprávám a návrhům a diskusi na obecná témata 

 

1) informativní část: 
 

P. Kovács: informoval a prosil o sdílení příspěvků zveřejněných na oficiálním facebooku 

klubu. Jedná se o nenáročnou a hlavně nenákladnou formu propagace klubu. 

 

2) Diskuse ke zprávám a návrhům a diskusi na obecná témata: 

 

T. Štubňa: bude tento rok den otevřených dveří a jesli ano, dalo by se ho přesunout na 

říjen, kdy bude MS v ragby? 
 

R. Kloda: podle mě to uděláme ve dvou krocích. Někdy v květnu a pak v září. Podle mě 

neuděláme den otevřených dveří k mistrovství, ale uděláme něco pro 

propagaci v rámci mistrovství. Promítání, ukázky ragby atd. 
 

A. Kloda: já bych tu akci udělal opravdu tak, jak navrhuje Tomáš, díky MS v ragby 

bude široká veřejnost mít větší zájem o tento sport. 
 

J.Kuchařík: souhlasím s Alešem využijme to MS v ragby k náboru. Pojal bych to jako den 

otevřených dveří s ukázkou ragby z MS a nevymýšlel bych další zbytečné 

akce. 
 

D. Wardas: já se chci zeptat, proč by to nemohlo být v tom říjnu. Nebo oba měsíce. 
 

P. Kovács: na to ti odpovím asi takhle. Sezona těch kategorií, které my chceme 

převážně získat, tj. U8-U12,14, končí na konci října a pak jsou tréninky v 

tělocvičně. A je velký problém ty děti do tělocvičny dostat. Viz kategorie U14, 

U16 kdy tyto kategorie do tělocvičny prakticky nechodí. Klidně můžeme ty 

dny udělat v půlce září a až dokonce října. Ale nejde to dělat v 1 – 2 lidech. 

Musíme si uvědomit, že všechnu aktivitu v klubu dělá a zařizuje max. 5-6 lidí. 
 

K. Gaman: já do toho vstoupím. Co je dnes základní komunikační kanál mezi vámi. 

Nečtete E-maily, SMS, Messengery atd. všechny informace případně výzvy ke 

splnění povinností – placení příspěvků, absolvování lékařské prohlídky nebo 

výzvy k jakýmkoliv aktivitám pro klub se úplně míjejí účinkem. Nikdo na 

výzvy nereaguje, a když se člověk zeptá: „tys to nečetl na klubových 

webových stránkách nebo na klubovém facebooku? Dostane se mu dopovědi. 

„A takové věci já nesleduju a nečtu!“  
 

J.Kuchařík: Je to důsledek toho, jak jsme si vychovali hráče. Náš největší problém je 

počet hráčů v kterékoliv kategorii. Já mám zpětnou vazbu od rodičů, že 

máme staré trenéry, že křičí po dětech atd. 
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Chceme omladit trenérský tým, který má průměr přes 60 let. Trenéři mají 

zastaralý systém trénování. Věk limituje samotné trenéry při názorných 

ukázkách. Nikdo z nás není u žádné reprezentace, nezachycujeme nové 

trendy ve hře, snad jen kromě Patrika.  

A proto navrhuji oslovit nedávno bývalé a snad i součastné starší hráče, aby 

se zapojili do trénování dětí, nabídnout těm trenérům nějaké dobré 

podmínky. Já kvituji, že se junioři pustili do trénování a chtějí trénovat. Dále 

chtělo by vytvořit jednotný tréninkový plán všech věkových kategorii. Udělat 

tréninkové cvičení všech trenérů s nejpočetnější kategorií a ukázat si 

jednotlivé metody. Ti kluci jako je Aleš a Tuky atd. Mají zkušenosti z 

reprezentace a ví, co se má trénovat atd. A to je to co navrhuji vytvořit. 

Jednotný tréninkový plán. 

 
P. Kovács: Na to ti odpovím asi tak: Jednotný tréninkový plán máme vypracovaný už 

zhruba od roku 2010, kdy ho vypracoval R. Kloda. Já mám vypracovaný nový 

tréninkový plán a na dalším TMK ho chci představit a začít používat napříč 

kategoriemi. Mám vypracované tabulky, které nám určují, jaké osvojené 

dovednosti mají mít hráči v dané kategorii atd. Já sám se snažím dělat 

inspekci tréninků ostatních trenérů a snažím se odbourávat nevhodné 

tréninkové metody. 

 My se motáme pořád v začarovaném kruhu nedostatku hráčů. Co se týká 

bývalých hráčů, které bychom chtěli zapojit do trénování nebo chodu klubu. 

Tito hráči jakmile ukončí hráčskou kariéru v A týmu, tak skončí a už je 

vlastně nic nedrží v klubu, protože už nemáme Old boys a oni vlastně 

nemůžou nikde hrát, trénovat atd. Samozřejmě je to o tom, že těm hráčům 

se nechce udělat si čas. 

 Co se odměňování týče, je novelizována směrnice odměňování, tak aby to 

bylo spravedlivější a nutila trenéry se vzdělávat a posouvat atd. 

 
A. Kloda: Jako největší problém pro vzájemnou komunikaci vidím, že nemáme 

klubovnu, kde by se všichni po tréninku a po zápasech setkávali. 

 
J. Kozubík: Já si myslím, že klubovna je důležitá, ale my jsme klubovnu taky neměli, ale 

byli jsme lepší kolektiv. 

 
R. Kloda: Já navážu na Jendu: Kolik hráčů, kteří se zúčastní tréninku, zápasu atd. se 

jde společně pobavit. Vy nemáte soudržnost. Řekněte mi, kolik z vás bylo na 

společné akci, která nebyla spojená s ragby? 

 
Pa Kozubík: Je to o tom zaujmout ty děti, ty hráče, aby to nebyl nějaký stereotyp. Výlety, 

společné aktivity, paintbal atd. 

 
R.Kloda: To jak ty říkáš, to je tak, že ve výboru by měl sedět ještě jeden člověk, který 

má tyto aktivity na starost, a to je tzv. Rozvojový pracovník, kterého dělal 

nějakou dobu Jirka Kuchařík a po něm Leon Sittek, ale nemůžeš chtít po 

trenérovi, aby to všechno dělal sám. Podařilo se nám vytvořit zárodek 

rodičovského výboru, kdy s tím souhlasila paní Halagačková. Když každý, 

když vezmete, co říkal Patrik, obětujete 2 hodiny, tak budeme úplně někde 

jinde. Aby to ragby tady bylo za 5 – 10 let, tak každý bychom měli pravidelně 

něco dělat pro klub. Já třeba trénuji na škole v Albrechticích a snažím se tyto 

hráče zapojovat do Havířovského týmu. 

 
D. Wardas: Já třeba chci něco na tréninku dělat, ale Vlasta mi prostě ten čas nedá. Tak 

jak se mám zapojit? 
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P. Kovács: Víš, že když jsme měli TMK, tak jsem na trenéry apeloval, aby asistenti 

dostali aspoň 30 minut na vlastní trénink. Ideální by bylo mít 3 trenéry na 

jednu kategorii. Hlavní trenér a dva asistenti. Ten hlavní trenér má dohlížet 

na asistenty, aby trénovali to, co on považuje za potřebné. Já taky potřebuji 

pomoct s áčkem, jsem na to sám od vypisování cesťáků, trénování atd. 
 

J.Kuchařík: Chtěl bych se  zeptat na spolupráci s firmou JOMA to bude pro všechny 

kategorie nebo jen pro muže potažmo juniory? 
 

P. Kovács: Tam je podmínka, že do 4 let musíme kompletně všechna družstva 

převlíknout do značky JOMA a spolupráce bude spočívat ve formě slevy při 

nákupu vybavení, tato sleva není podmíněná utracenou částkou peněz. 
 

K. Gaman: Dobrá, čas vymezený pro diskusi se krátí, má ještě někdo něco do diskuse? 

Čas určený pro diskuzi uplynul a tímto jí ukončuji. 

 

Návrh usnesení 
Předseda návrhové komise Ing. Aleš Kloda pak na výzvu předsedajícího předložil členské 

schůzi návrh na usnesení, ve kterém byl upraven návrh usnesení č.5 tak, že ukládá 

výkonnému výboru klubu a ekonomovi zpracovat rozpočet do 30. května a přidáno 

usnesení č. 18, které ukládá přesunout Den otevřených dveří ze září na říjen. 

 

Usnesení č.1 – k uspořádání náhradní členské schůze 
 

Vzhledem k tomu, že se ke stanovené hodině zahájení členské schůze nesešel potřebný 

nadpoloviční počet z pozvaných členů, jak určuje článek VIII 1.6 stanov RC, přijali přítomni 

návrh pracovního předsednictva jednání, aby byla náhradní členská schůze (dále jen NČS) 

uspořádána po 30 minutách na místě. 
 

Přijato 21 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 0 hlasů 
 

Usnesení č.2 - k předneseným zprávám  
 

NČS schvaluje  

1. Zprávu o činnosti RC Havířov za rok 2018 

2. Zprávu sportovního ředitele za rok 2018 
 

Přijato 20 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 1 hlas 
 

Usnesení č.3 - k přednesené zprávě o hospodaření 
 

NČS schvaluje zprávu o hospodaření za rok 2018 
 

Přijato 20 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 1 hlas 
 

Usnesení č.4 - ke zprávě revizora  
 

NČS bere na vědomí zprávu revizora o revizi účetních dokladů za rok 2018 
 

Usnesení č.5 - k návrhu plánu činnosti na rok 2019 
 

NČS schvaluje plán činnosti RC Havířov na rok 2019 
 

Přijato 20 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 1 hlas 
 

Usnesení č.6 - k rozpočtu RC Havířov z.s. na rok 2019 
 

NČS ukládá výkonnému výboru RC, aby zpracoval rozpočet na rok 2019 do 30. května 

2019 a vhodnou formou s rozpočtem seznámil členskou základnu 
 

Přijato 20 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 1 hlas 
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Usnesení č.7 - k návrhu rozpočtu RC Havířov z.s. na rok 2019 
 

NČS ukládá výkonnému výboru klubu zajistit naplnění příjmové složky rozpočtu. 
 

Přijato 20 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 1 hlas 
 

Usnesení č.8 – k volbě delegátů na členské schůze ČSRU a ČUS Karviná 
 

NČS schvaluje průběh voleb delegátů valné hromady orgánů ČUS a bere na vědomí: 

1. volbu 2 delegátů na valnou hromadu ČSRU, a to Ing. Radomíra Klody a Patrika Kovácse 

2. volbu Pavla Indráka jako delegáta na valnou hromadu okresního sdružení ČUS Karviná a 

 náhradníka Jana Kozubíka 

3. pověřuje výkonný výbor klubu, aby třetího delegáta na VH ČSRU  

 a náhradníka vybral z vlastních řad 
 

Přijato 20 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 1 hlas 
 

Usnesení č.9 – k doplnění výkonného výboru klubu o jednoho člena 
 

NČS ukládá výkonnému výboru klubu, aby doplnil v průběhu roku 2019 o jednoho člena a 

naplnil tak usnesení č. 6 volební členské schůze roku 2017 o pětičlenném výkonném 

výboru.  
 

Přijato 20 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 1 hlas 
 

Usnesení č.10 – ke stanovení výše klubového příspěvku RC na rok 2019 
 

NČS 
1. potvrzuje výkonným výborem stanovený sazebník příspěvků a poplatků na rok 2019 

2. ukládá výkonnému výboru vydat sazebník příspěvků a poplatků na rok 2020  nejpozději 

do 15. prosince 2019 a zveřejnit jej v příslušné sekci webových  stránek klubu 
 

Přijato 20 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 1 hlas 
 

Usnesení č.11 – k novele organizačního řádu RC 
 

NČS schvaluje novelu organizačního řádu RC 
 

Přijato 20 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 1 hlas 

 
Usnesení č.12 – k novele jednacího řádu výkonného výboru RC 
 

NČS schvaluje novelu organizačního řádu RC 
 

Přijato 20 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 1 hlas 
 

Usnesení č.13 – k údržbě hřiště ragby 
 

NČS ukládá VV RC, aby dosáhla u vedení SSRZ a města Havířova splnění požadavků klubu 

na údržbu a úpravy hřiště a dalších zařízení v areálu hřiště dle memorand ke stavu 

Městského sportovního areálu předložených v letech 2015-2018 včetně opravy dřevěné 

plošiny na střeše rozhlasové kabiny a vyřešení přístupu na plošinu. 
 

Přijato 20 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 1 hlas 
 

Usnesení č.14 – k údržbě hřiště ragby 
 

NČS ukládá VV RC, aby pokračoval v jednání s příslušnými funkcionáři města Havířova o 

stavbě víceúčelové stavby u vstupní branky za ochozem pro diváky. 
 

Přijato 20 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 1 hlas 
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Usnesení č.15 – k placení příspěvků 
 

NČS ukládá všem členům klubu, aby dodržovali ustanovení poplatkového řádu RC a zaplatili 

ve stanovených termínech příslušné poplatky a rovněž zaplatili dlužné částky za rok 2018 a 

roky předchozí.  
 

Přijato 20 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 1 hlas 
 

Usnesení č.16 – k zlepšení sportovní přípravy 
 

NČS apeluje na členy družstva mužů a juniorů, aby dbali na řádnou celoroční sportovní 

přípravu s cílem udržení minimálně druhé nejvyšší soutěže a vytvoření perspektivního 

kádru pro postup do nejvyšší soutěže v příštích dvou letech. 
 

Přijato 20 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 1 hlas 
 

Usnesení č.17 – k aktivizaci členské základny 
 

NČS apeluje na členy klubu, aby jednak řádně plnili členské povinnosti, jednak aby se 

zapojili do organizace a řízení klubu účastí ve funkcích ve výkonném výboru klubu a 

odborných komisích, především v trenérských funkcích u mládeže a ve funkci rozhodčích. 
 

Přijato 20 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 1 hlas 
 

Usnesení č.18 – k náborové akci měsíc otevřených dveří 
 

NČS ukládá výkonnému výboru, aby připravil Měsíc otevřených dveří v říjnu  

a využil tak probíhajícího mistrovství světa k účinnější propagaci ragby 
 

Přijato 20 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 1 hlas 

 
Závěr valné hromady 
Předseda pak poděkoval přítomným za účast a aktivní přístup k jednání a prohlásil, že 

záleží na všech členech klubu, zda se klub bude úspěšně rozvíjet. 

 

 

 

Zapsal: Karel Gaman, sekretář RCH 

Havířov 2. března 2018 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu Ing.A.Kloda, Ing.L.Macháček   předseda RC Ing. Radomír Kloda 

 

 

 

 

 

…………………………………………………………………..   ……………………………………………………………………… 

    podpis ověřovatelů           podpis předsedy 


